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T.C. 

MUĞLA SITKI KOÇMAN ÜNİVERSİTESİ 

Bodrum Güzel Sanatlar Fakültesi 

Birim Kalite Komisyonu 

 

 

Toplantı Tarihi:24.04.2025          Toplantı Sayısı: 20 

 

 

GÜNDEM: 

 

1- "H2. Mezunlarla ilişkilerin artırılması, kariyer etkinliklerinin düzenlenmesine devam 

edilmesi"  hedefimize yönelik olarak Mezunlar Paneli yapılmasının görüşülmesi.  

2- "H6. Öğrencileri proje, yayın, yarışma vb. bilimsel, tasarımsal ve sanatsal etkinliklerden 

haberdar ederek katılımlarını sağlama" hedefimize yönelik olarak Ar-Ge ve Yayın Yazma 

konularının görüşülmesi.  

3- 2021-2025 Stratejik Planına İlişkin 2024 Yılı İzleme ve Değerlendirme Tablosunun birim 

olarak gözden geçirilmesi. 

 

 

Toplantıda bulunanlar: 

Prof. Burcu KARABEY            Başkan  

Prof.Dr.Orhan TEKİN     Üye 

Prof.Dr.Filiz ÇEVİK      Üye 

Doç. Ayşe CANBOLAT    Üye 

Dr.Öğr.Üyesi Gülşah BAYRAKTAR   Üye 

Dr.Öğr.Üyesi Berke SOYUER    Üye 

Doç.Sevgi ARI      Üye 

Dr.Öğr.Üyesi Nevin YALÇIN BELDAN  Üye 

Sema ÇULHA UYSAL    Üye 

Doç.Merve KAPTAN          Dekan Yrd. 

 

Öğrenciler: 

1- İl**** K**** - Resim Bölümü  

2- To*** ÖZ**** - Resim Bölümü 

3- Bü*** TA***** - Grafik Bölümü  

4- Na**** Gi***KO*** - Heykel Bölümü  

5- El** Du**** - Heykel Bölümü  

6- Gü*** UÇ*** - Seramik Bölümü  

7- Gö*** Sı** ME**** - Sahne Sanatları Bölümü  

8- Em**** IŞ** - Sahne Sanatları Bölümü  

9- Oz** Ar** BU** - Dijital Oyun Tasarımı Bölümü  

10- Ba*** ÜL*** - Dijital Oyun Tasarımı Bölümü 

 

Fakültemiz Birim Kalite Komisyonu, Fakültemiz öğrencilerinin de katılımı ile birlikte 

25.04.2025 Cuma günü saat 12.30' da Dekan Prof. Burcu KARABEY başkanlığında 

toplanmıştır. 

 

Yapılan görüşmeler sonucunda; 
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Toplantı Tarihi:24.04.2025          Toplantı Sayısı: 20 

 

KARAR :  

 

1- "H2. Mezunlarla ilişkilerin artırılması, kariyer etkinliklerinin düzenlenmesine devam 

edilmesi" hedefimize yönelik olarak “Mezunlar Paneli” yapılması ile ilgili olarak görüşler 

belirtildi. Fakültemizden mezun olup sektörde çalışan eski öğrencilerimizin bilgi ve 

deneyimlerini paylaşmaları, öğrencilerimize katkı sağlamaları adına Mezunlar Paneli 

düzenlenmesinin faydalı olacağı değerlendirilmiş olup, yeni eğitim-öğretim yılı güz 

döneminde 20 Ekim 2025 tarihi haftasında planlanmasının uygun olacağına, konunun 

Fakültemiz Yönetim Kurulunda ve Bölüm Başkanlıklarında görüşülmek üzere iletilmesine 

karar verilmiştir.  

 

2- "H6. Öğrencileri proje, yayın, yarışma vb. bilimsel, tasarımsal ve sanatsal etkinliklerden 

haberdar ederek katılımlarını sağlama" hedefimize yönelik olarak Ar-Ge ve Yayın Yazma 

konuları görüşüldü. Öğrencilerimize teşvik edici bilgilendirmeler yapıldı ve Tübitak 

projelerine yönlendirildi.  

 

3- 2021-2025 Stratejik Planına İlişkin 2024 Yılı İzleme ve Değerlendirme Tablosu birim olarak 

gözden geçirilmiş olup, Fakültemiz öğretim elemanlarının hedeflerine yönelik 

hazırlayacakları formların Kasım ayı içerisinde doldurularak Bölüm Başkanlıkları 

tarafından Dekanlığımıza iletilmesi ve takibinin yapılmasının uygun olacağı 

değerlendirilmiş ancak yeterli üye sayısı sağlanamadığı için bir sonraki komisyon 

toplantımızda bu konunun yeniden değerlendirilmesine karar verilmiştir. 

 

Görüş ve Öneriler: 

 

- Kalite çalışmaları konusunda bilgiler verildi, web sayfamızdaki kalite bölümüne ait veriler 

paylaşıldı, Hedeflerimize ait göstergeler aktarıldı, başlıklar okunarak açıklamalar yapıldı, 

- Mezunlarla ilişkilerin öneminden bahsedildi, anketlerin önemi belirtildi, öğrencilerin 

katılımının önemli olduğu belirtildi, öğrencilerin gözünden bu çalışmaların çok daha etkili 

olacağı bildirildi, etkileşimin öneminden bahsedildi. 

- Akreditasyon ile ilgili genel bilgiler paylaşıldı, akredite ne demek anlatıldı. 

- Öğrencilerimiz yarışmalar düzenlemek istediklerini, alanında uzman hoca yetersizliğini dile 

getirdiler, ayrıca kavramsal derslerin yetersiz olduğunu bildirirerek müfredat güncellemesi 

gerektiğini belirttiler, 

- Sanatsal faaliyetlerin çoğaltılması, bienallere, gezilere gitmek istedikleri bildirildi ve 

topluluk kurulursa daha etkili olacağı değerledirildi, 

- İnternet sitesi açılıp öğrencilerin çalışmalarının o siteden paylaşabilmesi tanıtım amaçlı iyi 

olabileceği bildirildi, Tanıtım Komisyonumuza iletileceği belirtildi. 

- E** GÜ** ve N** E** isimli eski mezunlarımızla iletişime geçip mezun bilgi sistemine 

giriş yapmalarının faydalı olacağı bildirildi, 

- Mezun paneli yapılacak dönemde oryantasyon programı, çalıştaylar vs birarada yapılırsa 

daha etkili olabileceği, Bodrum’a özel keşkek, mandalin, lokum pilavı gibi etkinliklerle 

birleştirilerek şenlik ortamında olursa daha fazla katılım olabileceği değerlendirildi, 

- Kalite Komisyonuna katılan öğrenciler için watsapp grubu kurulması, bilgilendirmelerin 

oradan yapılmasının daha etkili olacağı belirtildi, 

- Fakültemizin Bodrum İlçe genelinde çok fazla tanınmamasından bahsedilerek bu yönde 

akademik personelin, öğrenci topluluklarımızın etkinliklerle, toplumsal katkı faaliyetleri ile 

faydalı olacağı değerlendirildi. 


